

# The Self-financing Post-secondary Scholarship Scheme (SPSS) 2016/17

## 2016/17 年度自資專上獎學金計劃

### List of Awardees 得獎名單

To promote the quality and sustainable development of the self-financing post-secondary sector, the Self-financing Post-secondary Scholarship Scheme Fund is established by HKSAR Government aiming to encourage and give recognition to students by offering scholarships and awards. It also aims to attract outstanding local and non-local students to pursue studies in Hong Kong. Caritas Institute of Community Education congratulates five of our Higher Diploma's students awarded scholarships and awards under the scheme this year (2016-17).

為推動本港自資專上界別優質及持續的發展，政府設立自資專上獎學金計劃，向修讀全日制經本地評審自資副學位或學士學位課程的學生，頒發獎學金及獎項，以表揚有卓越表現的本地與非本地學生，從而吸引更多優秀本地學生留港升學和更多出色的非本地學生來港就學。明愛社區書院恭賀本書院五位高級文憑學員於本學年（2016-17），在計劃下榮獲政府頒發獎學金。

#### **A. 卓越表現獎學金 Outstanding Performance Scholarship (OPS)**

The Outstanding Performance Scholarship aims to give recognition to the performance of outstanding students. The scholarship for local or non-local sub-degree student is \$30,000 each per year.

卓越表現獎學金為獎勵有傑出表現的學生而設。頒發予副學位的本地和非本地學生的獎學金，為每人港幣三萬元一年。

**Awardee 得獎學員：**

**Man Ting Tan, Jancy 文婷丹**

*Higher Diploma in Tourism and Hospitality Management (Yr 2) 旅遊學及款待業管理高級文憑(二年級)*

**Tse Wing Ting 謝詠婷**

*Higher Diploma in Accounting and Finance (Yr 2) 會計及財務高級文憑(二年級)*

#### **B. 才藝發展獎學金 Talent Development Scholarship (TDS)**

The Talent Development Scholarship aims to give recognition to students who have demonstrated achievements or talent in non-academic areas and provide support for these students to further develop their talent and potential. The scholarship is set at \$10,000 for each awardee.

才藝發展獎學金為表揚在非學術領域取得成就或嶄露才華的學生，支持他們進一步發展他們的才能。頒發予每名得獎學生的獎學金金額定為港幣一萬元。

**Awardee 得獎學員：**

**Chan Fai Hung 陳輝洪**

*Higher Diploma in Early Childhood Education (Yr 1) 幼兒教育高級文憑(一年級)*

**Wu Yee Ting 胡綺庭**

*Higher Diploma in Early Childhood Education (Yr 1) 幼兒教育高級文憑(一年級)*

**Wong Man Hong 王敏康**

*Higher Diploma in Health Care, Nutrition and Physical Fitness (Yr 2) 健康護理、營養學及體適能高級文憑(二年級)*

## **The Presentation Ceremony 頒獎典禮**

The Presentation Ceremony for SPSS will be held on 18 April 2017. Details are as follows:

頒獎典禮將於本年四月十八日舉行，詳情如下：

Date : 18 April 2017

Time : 3:00 p.m.

Venue : Theatre 1 & 2, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, 1 Expo Drive, Wanchai

日期：2017 年 4 月 18 日

時間：下午 3 時

地點：灣仔博覽道 1 號 香港會議展覽中心 演講廳 1 及 2

Should you have any questions regarding the Presentation Ceremony, please feel free to contact Ms. Bonnie Hui, the Registrar of CICE on 3105 1228.

如對頒獎典禮有任何查詢，歡迎致電 3105 1228 聯絡本書院教務長許雅智女士。